
 PROTOKÓŁ NR IX/2019
z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą

z dnia 25 czerwca 2019 roku

Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 
25  czerwca  2019  roku  w  sali  konferencyjnej  w  Nowym  Mieście  nad  Pilicą
i trwała od godz. 1100 do godz. 1330.

PKT 1
Obradom sesji przewodniczył Tomasz Pietrucha – Przewodniczący Rady Miejskiej 
w Nowym Mieście nad Pilicą.

PKT 2
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otwierając  sesję  stwierdził  na  podstawie  listy
obecności  /załącznik nr 1/ do niniejszego protokołu prawomocność obrad.  Na sali
obrad obecnych było 10 radnych na ustawowy skład liczbowy - 15.
Przewodniczący  Rady  przypomniał,  że  przebieg  obrad  Rady  Miejskiej  w  Nowym
Mieście nad Pilicą jest utrwalony i transmitowany za pomocą urządzeń rejestrujących
obraz i dźwięk, co jest realizacją obowiązku wynikającego z art. 20 ust. 1b ustawy o
samorządzie gminnym. Transmisja obrad jest dostępna na stronie internetowej urzędu
natomiast  nagrania  z  sesji  zamieszczone  będą  na  stronie  internetowej
www.nowemiasto.pl

W sesji udział wzięli:
1. Burmistrz Miasta i Gminy      p. Mariusz Dziuba 
2. Sekretarz Miasta i Gminy         p. Edyta Staniszewska
3. Skarbnik Miasta i Gminy      p. Ewa Bator
4. Przewodnicząca Gminnej Rady Seniorów                     p. Józefa Pokrywka
5. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu Gminy Nowe Miasto nad Pilicą
wg załączonej listy obecności /załącznik nr 2/ do niniejszego protokołu.

PKT 3
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  radni  otrzymali  proponowany
porządek  obrad.  Spytał,  czy  są  uwagi.  Nie  zgłoszono.   Przewodniczący  Rady
wnioskował o wycofanie z porządku obrad projekt uchwał w sprawie przeprowadzenia
konsultacji  społecznych dotyczących Budżetu Obywatelskiego na rok 2020. Projekt
nie był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji.  Przedmiotowa uchwała została
przesłana  Regionalnej  Izbie  Obrachunkowej  w  celu  przeprowadzenia  analizy  pod
względem merytorycznym. W związku z powyższym, że nie otrzymaliśmy informacji
prosił o wycofanie projektu uchwały z porządku obrad. 
Przystąpiono  do  głosowania.  W  głosowaniu  10  za  na  stan  obecnych  na  sali  10
radnych,     
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przeciw – 0,  wstrzymało  się  -0.  Głosowanie  imienne  stanowi /załącznik  nr  3/ do
niniejszego protokołu. 

PKT 4
Przewodniczący Rady Miejskiej  p. Tomasz Pietrucha przystąpił  do głosowania nad
przyjęciem protokołu z ostatniej sesji Rady: tj. z dnia 30 maja 2019 roku.
Uwag  nie  zgłoszono.  W głosowaniu  10  za  na  stan  obecnych  na  sali  10  radnych,
przeciw – 0, wstrzymało się -0. Protokół z ostatniej sesji został przyjęty. Głosowanie
imienne stanowi /załącznik nr 4/ do niniejszego protokołu.

PKT 5
Przewodnicząca Komisji Oświatowo – Społecznej p. Iwona Lepa poinformowała,
że komisja w okresie międzysesyjnym odbyła posiedzenie w dniu 25 maja br. oraz
wspólne posiedzenie komisji w dniu 17 czerwca br. 

Na salę obrad przybyli o godz. 11.15 radna Barbara Gąsiorowska oraz radny Sebastian
Stolarek.

W dniu 25 maja br. W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg załączonej
listy obecności do niniejszego protokołu oraz:
1. Burmistrz Miasta i Gminy – p. Mariusz Dziuba
2. Dyrektorzy szkół:
-  Publicznej  Szkoły  Podstawowej  w  Nowym  Mieście  nad  Pilicą  -  p.  Janina
Wyszkowska
- Publicznej Szkoły Podstawowej w Żdżarach – p. Marzanna Olborska
-  Zespołu  Szkolno  -Przedszkolnego  w  Nowym  Mieście  nad  Pilicą  –  p.  Dariusz
Blaszka.
3. Pracownik U M i G – p. Agnieszka Łuczak
Przyjęto następujący porządek posiedzenia:
1.Opiniowanie projektów organizacyjnych szkół na rok szkolny 2019/2020.
2.Sprawy bieżące kierowane do komisji.
W pkt 1 Dyrektorzy szkół działających na terenie miasta i gminy przedstawili arkusze
organizacyjne szkół na rok szkolny 2019/2020. 
Pani Janina Wyszkowska dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej w Nowym Mieście
nad  Pilicą  poinformowała,  że  planowanych  jest  14  oddziałów  do  szkoły  będzie
uczęszczało 239 uczniów, zatrudnionych będzie 32 nauczycieli, pracowników obsługi
administracji  11  osób.  W  ramach  wakatu  zajęcia  z  fizyki,  języka  niemieckiego.
Zaplanowano m. in. dwie klasy – I i jedną klasę VIII. Jeśli chodzi o zajęcia dodatkowe
zaplanowano  zajęcia  dydaktyczno  –  wyrównawcze,  korekcyjno  –  kompensacyjne,
logopedyczne,  gimnastykę  korekcyjną,  rekreacyjno-sportowe.  Arkusz organizacyjny
został zaopiniowany pozytywnie przez Kuratorium Oświaty.
Pan Dariusz Blaszka dyrektor Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Nowym Mieście
nad Pilicą poinformował, że jeśli chodzi o szkołę podstawową zaplanowanych jest 8
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klas,  9  oddziałów,  27  pracowników  do  zatrudnienia  w  tym  w  wymiarze
niepełnozatrudnionym 3 osoby. Zaplanowano w klasie I – 22 osoby, dwie podwójne
klasy – VI. Razem w szkole będzie się uczyło 303 uczniów. Trwa rekrutacja do 25
sierpnia br. Jeśli chodzi o zajęcia dodatkowe zaplanowano koła zainteresowań, koła
przedmiotowe,  zajęcia  dydaktyczno-wyrównawcze,  gimnastyka  korekcyjno  –
komputerowa  gry  i  zabawy  ogólnorozwojowe,  język  obcy,  chór  szkolny,  zespół
instrumentalny,  zajęcia  rekreacyjno-sportowe  i  inne.  Arkusz  organizacyjny  został
zaopiniowany pozytywnie przez Kuratorium Oświaty.
Jeśli chodzi o liceum w ramach wakatu zajęcia z religii, zajęcia wspomagające, zajęcia
w świetlicy, wychowania fizycznego. W szkole pozostało 64 uczniów.
Pani  Marzanna  Olborska  dyrektor  Publicznej  Szkoły  Podstawowej  w  Żdżarach
poinformowała, że w pełnym wymiarze jest zatrudnionych 14 osób. Łączone są dwie
klasy IV z klasą V, dwa oddziały przedszkolne 3-5 latków – obecnie 16 dzieci liczba
dzieci przybywa.  W ramach wakatu zajęcia z wiedzy 
o społeczeństwie,  chemii,  techniki,  edukacji  dla bezpieczeństwa, świetlicy szkolnej.
Przewodnicząca  Komisji  poinformowała,  że  arkusz  organizacyjny  nie  został
pozytywnie  zaopiniowany  przez  Kuratorium  Oświaty,  które  zaleciło  sporządzenie
aneksu  do  arkusza  organizacyjnego  z  określeniem  godzin  pracy  oddziałów
przedszkolnych.  Jeśli chodzi o zajęcia dodatkowe wprowadzone będą zajęcia 
z robotyki, logopedyczne. Prowadzone zajęcia świetlicowe.  
Za wszystkie zajęcia dodatkowe dyrektorzy szkół podziękowali p. Burmistrzowi oraz
Komisji  Oświatowo  -Społecznej  za  to,  że  nie  szczędzili  środków  finansowych  na
rozwój  naszych najmłodszych  obywateli.  Pan Burmistrz  maił  uwagi,  że w dobrym
tonie  jest  przed  wysłaniem  arkuszy  organizacyjnych  szkół  do  oceny  najpierw
skonsultować 
z Burmistrzem. 
W pkt. Sprawy bieżące była krótka dyskusja dotycząca strajku nauczycieli.  Na tym
posiedzenie komisji zakończono. 

W dniu 17 czerwca br. W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg załączonej
listy obecności do niniejszego protokołu oraz:
1. Burmistrz Miasta i Gminy - p. Mariusz Dziuba
2. Sekretarz Miasta i Gminy – p. Edyta Staniszewska
3. Skarbnik Miasta i Gminy – p. Ewa Bator
4. Pracownik Urzędu - p. Agnieszka Łuczak. 
Posiedzeniu  przewodniczył  p.  Dariusz  Dziurowicz  –  Przewodniczący  Komisji
Gospodarczo - Budżetowej.
Przyjęto następujący porządek posiedzenia:

1. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady.
2. Sprawy bieżące kierowane do komisji.

 W pkt. 1. Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator przedstawiła projekty uchwał 
w sprawie:
- zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok.
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- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata
2019 - 2032. 
-  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  wraz  ze  sprawozdaniem  z  wykonania
budżetu Gminy za 2018 rok.
- udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu
Gminy za rok 2018. 

Pracownik Urzędu -  p.  Agnieszka Łuczak przedstawiła  projekt  uchwały w sprawie
ustalenia opłat za pobyt dzieci i wyżywienie w Żłobku Samorządowym prowadzonym
przez Gminę Nowe Miasto nad Pilicą.
Następnie  Sekretarz  Miasta  i  Gminy  p.  Edyta  Staniszewska  przedstawiła  projekt
uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy wotum zaufania.
Radna Iwona Lepa zapoznała z projektami uchwał w sprawie:
- podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie
pomocy w formie świadczenia pieniężnego w postaci zasiłku celowego na zakup lub
żywności dla osób i rodzin objętych wieloletnim rządowym programem ,,Posiłek 
w szkole i w domu,, na lata 2019-2023.
-  określenia  zasad  zwrotu  wydatków  poniesionych  za  świadczenia  z pomocy
społecznej  w  formie  posiłku,  świadczenia  rzeczowego  w  postaci  produktów
żywnościowych  dla  osób  i  rodzin  objętych  wieloletnim  rzą   dowym
programem ,,Posiłek w szkole i 
w domu,, na lata 2019-2023. 
W pkt.2.  Radna  Karolina  Kącka  prosiła  o  koszenie  poboczy  i  skarp  rowów  przy
drogach gminnych. 
Radny Sebastian Stolarek spytał,  czy zostały zgłoszone  szkody po wypadku,  który
miał miejsce przy rondzie ,,Wojska Polskiego”. W wyniku kolizji uległy zniszczeniu
barierka 
i latarnie. Prosił o wgląd do dokumentacji.
Radny  spytał  czy  właściciel  pizzerii  ,,Bazylia  i  Miód„  otrzymał  zgodę  na
wybudowanie zadaszenia przy swoim lokalu.
Radny Tadeusz Jędryka prosił  o naprawę uszkodzonego znaku drogowego – zakaz
zatrzymywania się i postoju przy ,,Biedronce” oraz przy dworcu.
Przewodniczący Komisji p. Dariusz Dziurowicz w imieniu mieszkańca p. Mirosława
Bednarskiego zwrócił  się z prośbą o utwardzenie bitumiczne drogi prowadzącej  do
jego posesji pomiędzy garażami na osiedlu wojskowym. 
Radny Konrad  Grzegorek  prosił  o  usunięcie  gałęzi  drzew zasłaniające  widoczność
znaku drogowego zakaz zatrzymywania się na ul. 1 Maja (przy sadzie p. K. Kośki). 
Radny Andrzej Zając zgłosił problem drogi gminnej za posesją p. Wiktorka drzewa
rosnące przy sąsiedniej działce uniemożliwiają przejazd.
Pan Burmistrz odniósł się do przedstawionych wniosków radnych. Na tym posiedzenie
zakończono.  Szczegółowa  treść  posiedzeń  komisji  jest  zarejestrowana  na  nośniku
cyfrowym do dyspozycji w Biurze Rady. 
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Przewodniczący Rady spytał,  czy są pytania do przewodniczących Stałych Komisji
Rady Miejskiej. Nie zgłoszono.

PKT 6
Sprawozdanie za okres międzysesyjny tj. od 30.05.2019r. do 25.06.2019r. przedstawił
Burmistrz Miasta i Gminy p. Mariusz Dziuba.
W dniu 31.05. udział w Dniu Dziecka w Publicznej Szkole Podstawowej w Nowym
Mieście nad Pilicą. 
- posiedzenie Komisji Oświatowo – Społecznej.
1.06. odbył się bieg ,,Nowe Miasto Biega”. Pan Burmistrz podziękował nauczycielom
szkoły  PSP im.  Kard.  Stefana  Wyszyńskiego  za  organizację  i  przygotowanie  przy
współpracy Urzędu. 
2.06.  udział  w  IX  Festynie  Rodzinnym  ,,Spotkanie  z  Błogosławionym”  w
nowomiejskim ogrodzie klasztornym. Tegoroczny Festyn Rodzinny zaszczycił swoją
obecnością Premier RP Mateusz Morawiecki. 
3.06. spotkanie w sprawie wytyczenia drogi Strzałki – Zalesie.
- spisywanie aktów notarialnych.
4.06. udział w uroczystościach powstania Powiatu Grójeckiego.
5.06.-6.06.  udział  w  Warszawie  w  szkoleniu  w  zakresie  spraw  obronnych  i
zarządzenia kryzysowego.
7.06.  spotkanie  z  przedstawicielem  zarządu  infrastruktury  w  sprawie  terenu
wojskowego oraz planu zagospodarowania planu przestrzennego. 
-  spotkanie  z  prezesem firmy  odbierającej  odpady  komunalne.  Zostały  przekazane
uwagi  mieszkańców  jak  również  zostały  skierowane  prośby  firmy  ze  strony
mieszkańców. 
-  spotkanie  organizacyjne  z  dyrektorem  Miejsko  Gminnego  Ośrodka  Kultury  w
sprawie organizacji Dni Nowego Miasta i Dożynek. 
- odbiór II etapu kanalizacji sanitarnej.
9.06.  zawody  wędkarskie  o  Puchar  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Nowe  Miasto  nad
Pilicą.  Pan  Burmistrz  podziękował  p.  Zbigniewowi  Loba  za  zorganizowanie  i
przygotowanie zawodów, które cieszą się ogromnym zainteresowaniem.
10.06.  spotkanie  z  dyrektorem  Żłobka  Samorządowego  w  sprawie  podsumowania
działalności minionego roku.
- spotkanie z przedstawicielem firmy Centrum Bezpieczeństwa Informatycznego. 
11.06. spotkanie z projektantem w sprawie zagospodarowania terenu nad Pilicą. 
12.06.  udział  w  Radzie  Powiatu  Grójeckiego  w  naszym  szpitalu.  Przedstawienie
audytu naszego szpitala oraz szpitala grójeckiego. 
13.06.  spotkanie  z  dyrektorem  Domu  Kultury,  Żłobka  Samorządowego  oraz
przedstawicielami Zakładu Usług Komunalnych osobami odpowiadającymi za tężnię 
w sprawie funkcjonowania tego obiektu w okresie wakacji.
 - odbiór kanalizacji ul. Browarna, Bielińskiego, Piliczna. 
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17.06. udział w posiedzeniu Stałych Komisji Rady Miejskiej.
18.06. podpisanie umowy w ramach programu ,,aktywna tablica”.
- zakończenie roku szkolnego klas III w Publicznym Gimnazjum.
- rozdanie stypendiów w szkole podstawowej oraz w gimnazjum.
- spotkanie z rodzicami w sprawie funkcjonowania szkoły w Żdżarach.
19.06.  zakończenie  roku  szkolnego  w  PSP  Nowe  Miasto  kard.  im.  Stefana
Wyszyńskiego oraz rozdanie stypendiów.
24.06. spotkanie w sprawie modernizacji oświetlenia ulicznego w naszej gminie. 
Przewodniczący Rady spytał, czy są pytania do p. Burmistrza za okres międzysesyjny.
Nie zgłoszono.

PKT 7
Przewodniczący Rady poinformował o pismach, które wpłynęły do Biura Rady:
-  z  dn.  24.05.  2019  r.  życzenia  z  okazji  Dnia  Samorządowca  od  Wojewody
Mazowieckiego Zdzisława Sipiery i Prezydenta RP Andrzeja Dudy.
- z dn. 31.05.2019 r. pisma od Starostwa Powiatowego w Grójcu w sprawie użyczenia
sali konferencyjnej w celu zorganizowania sesji Rady Powiatu.
-  z  dn.  31.05.2019  r.  pismo  w  sprawie  zmiany  adresu  stowarzyszenia  Związek
Samorządów Polskich.
-  z  dn.  05.06.2019  r.  pismo  od  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki
Zdrowotnej w Nowym Mieście nad Pilicą z prośbą o umorzenie zobowiązania wobec
Zakładu Usług Komunalnych w Nowym Mieście nad Pilicą z tytułu odprowadzania
ścieków. Pan Przewodniczący Rady powiedział, że prośba będzie przedmiotem obrad
Stałych Komisji Rady Miejskiej. 
- z dn. 11.06.2019 r. stanowisko nr 1/2019 Rady Miejskiej Góry Kalwarii w sprawie
trudnej sytuacji dotyczącej gospodarki odpadami.
- z dn. 10.06.2019 r. od Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie informacja 
o badaniu nadzorczym Uchwały Nr VIII/65/2019 z dnia 30 maja 2019 roku.
-   z  dn.24.06.2019  r.  Uchwała  Nr  13.195.2019  Kolegium Izby  Obrachunkowej  w
Warszawie z dnia 18 czerwca 2019 roku w sprawie orzeczenia nieważności Uchwały
Nr VIII/65/2019 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 18 czerwca 2019
roku.
Przewodniczący Rady zaprosił sołtysów oraz przewodniczących rad osiedlowych do
udziału w posiedzeniach komisji. Zapytał, czy są pytania.  Nie zgłoszono. 

PKT 8
Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  po  raz  pierwszy  zgodnie  z  nowymi
przepisami p. Burmistrz przedłożył Radzie Miejskiej Raport o stanie Miasta i Gminy
Nowe Miasto nad Pilicą za 2018 rok. Radni raport otrzymali w określonym terminie.
Raport stanowi /załącznik nr 5/ do niniejszego protokołu. 

PKT 9
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a) Głos zabrał radny Sebastian Stolarek zapytał czy poziom zadłużenia na dzień 31
grudnia 2018 roku z tytułu pożyczek, kredytów i obligacji w kwocie 
8 762 315,87zł. i zobowiązania finansowe na dzień 31 grudnia 2018 roku w 
kwocie 1 867 469,73 zł. stanowią ogółem zadłużenie gminy tj. około 10 mln. zł. 

Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator odpowiedziała, że poziom zadłużenia na dzień
31  grudnia  2018  roku  wynosi  8 762 315,87  zł.  jest  to  stan  wynikający  z  tytułu
zaciągniętych pożyczek, które były w latach ubiegłych i emisji obligacji, która miała
miejsce  w  2018  roku.  Natomiast  ta  druga  kategoria  są  to  zobowiązania
krótkoterminowe,  które  nie  stanowią długu gminy,  ponieważ  są to  zobowiązania  z
tytułu dostaw i usług, zobowiązania wobec budżetów, z tytułu ubezpieczeń i innych
świadczeń,  z  tytułu  wynagrodzeń,  pozostałe  zobowiązania,  sumy  depozytowe,
Zakładowy Fundusz Świadczeń Socjalnych. W tej kwocie najwyższą pozycję stanowią
zobowiązania  z  tytułu  dodatkowego  wynagrodzenia  rocznego,  czyli  są  to
wynagrodzenia  naliczone jako 13-tka, które zgodnie z terminem zostały wypłacone
pracownikom oświatowym, MGOPS, Urzędu. Z tego tytułu naliczone są składki ZUS,
składki  z  tytułu  podatku  dochodowego.  Kwota  1 867 469,73  zł.  nie  stanowi  długu
gminy są to zobowiązania krótkoterminowe, które zostały uregulowane.

b) Radna  Iwona  Lepa  jako  mieszkaniec  gminy  wyraziła,  zadowolenie,  że  taki
raport  został  sporządzony  i  dla  mieszkańców  dostępny  jest  na  stronie
internetowej urzędu.   

PKT 10
Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał projekt uchwały w
sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 
Przewodniczący Rady zapytał,  czy są uwagi  lub pytania  do projektu uchwały.  Nie
zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 9 za na stan obecnych na sali
12 radnych, przeciw – 1, wstrzymało się – 2. Uchwalono uchwałę Nr IX/67/2019 
w  przedmiotowej  sprawie.  Uchwała  wraz  z  imiennym  głosowaniem
stanowi /załącznik nr 6/ do niniejszego protokołu. 

PKT 11
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  p.  Tomasz  Pietrucha  poprosił  o  zabranie  głosu
Skarbnika Miasta i Gminy p. Ewę Bator. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy
Nowe  Miasto  nad  Pilicą,  sprawozdania  z  wykonania  planu  finansowego
samorządowych  instytucji  kultury  oraz  informacji  o  stanie  mienia  komunalnego
Gminy za 2018 rok oraz sprawozdania finansowe za 2018 rok zostały przedłożone
przez Burmistrza w ustawowych terminach pierwsze sprawozdanie opisowe zostało
przedłożone w terminie do końca marca 2019 roku Radzie Miejskiej  i  Regionalnej
Izbie Obrachunkowej w celu wydania opinii. Sprawozdania finansowe Gminy Nowe
Miasto nad Pilicą za 2018 rok składające się z: bilansu z wykonania budżetu jednostki
samorządu  terytorialnego,  bilansu  jednostki  budżetowej  i  samorządowego  zakładu
budżetowego,  rachunku  zysków  i  strat  jednostki,  zestawienia  zmian  w  funduszu
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jednostki, informacji dodatkowej zostały przedłożone po sporządzeniu po 30 kwietnia
2019 roku, które wpłynęły do Regionalnej Izby Obrachunkowej oraz Radzie Miejskiej.
Sprawozdania były omawiane na posiedzeniach Komisji  Rewizyjnej.  Pani Skarbnik
spytała czy jest potrzeba szczegółowego omawiania sprawozdań. Nie zgłoszono.
Sprawozdanie stanowi /załącznik nr 7/do niniejszego do protokołu.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  p.  Tomasz  Pietrucha  przedstawił  Uchwałę  Składu
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie Zespół w Radomiu Nr
Ra.172.2019  z  dnia  26  kwietnia  2019  roku,  w  sprawie  opinii  o  przedłożonym
sprawozdaniu z wykonania budżetu za rok 2018. Uchwała stanowi /załącznik nr 8/ do
niniejszego protokołu.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Konrad Grzegorek poinformował, że Komisja
Rewizyjna  na  posiedzeniach  w  dniu  18  kwietnia,  20  maja  2019  roku  rozpatrzyła
pozytywnie przedłożone przez Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą
sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2018 rok. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Konrad Grzegorek poinformował, że Komisja
Rewizyjna  na  posiedzeniach  w  dniu  18  kwietnia,  20  maja  2019  roku  rozpatrzyła
pozytywnie przedłożone przez Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą
sprawozdania finansowe za 2018 rok, składające się z: bilansu z wykonania budżetu
jednostki  samorządu  terytorialnego,  bilansu jednostki  budżetowej  i  samorządowego
zakładu  budżetowego,  rachunku  zysków  i  strat  jednostki,  zestawienia  zmian  w
funduszu jednostki, informacji dodatkowej.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Konrad Grzegorek poinformował, że Komisja
Rewizyjna Rady Miejskiej  w Nowym Mieście  nad Pilicą zgodnie  z art.  270 ust.  3
ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych (j. t. Dz. U. z 2019, poz.
869)  przedłożyła  Uchwałę  Nr  1/2019  Komisji  Rewizyjnej  w Nowym Mieście  nad
Pilicą z dnia 20 maja 2019 roku w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium dla
Burmistrza  Miasta  i  Gminy  w Nowym  Mieście  nad  Pilicą  wraz  z  uzasadnieniem.
Komisja  Rewizyjna  po  rozpatrzeniu  sprawozdania  rocznego  z  wykonania  budżetu
Gminy za 2018 rok wraz z opinią Nr Ra.172.2019 Składu Orzekającego Regionalnej
Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 26 kwietnia 2019 roku o tym sprawozdaniu,
sprawozdania finansowego oraz informacji o stanie mienia komunalnego wnioskuje o
udzielenie Burmistrzowi Miasta i Gminy absolutorium za 2018 rok. Uzasadnienie do
niniejszej Uchwały było omawiane na posiedzeniu komisji. 
Uchwała stanowi /załącznik nr 9/do niniejszego protokołu.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  p.  Tomasz  Pietrucha  przedstawił  Uchwałę  Składu
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie Zespół w Radomiu Nr
Ra.233.2019 z dnia 6 czerwca 2019 roku, w sprawie opinii o przedłożonym wniosku
Komisji Rewizyjnej w Nowym Mieście nad Pilicą w sprawie udzielenia Burmistrzowi
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absolutorium z wykonania budżetu za rok 2018. Uchwała stanowi /załącznik nr 10/
do niniejszego protokołu.

Dyskusja – 
Wiceprzewodnicząca  Rady  odniosła  się  do  wypowiedzi  radnego  Stolarka,  który
zwrócił  uwagę  tylko  na  zadłużenie  gminy  natomiast  warto  wspomnieć  co  zostało
zrobione w ubiegłym roku. Jak wynika z raportu opracowanego przez pana Burmistrza
i panią Skarbnik w ramach inwestycji wykonano 38 zadań w tym kosztownych np.
wykonanie kanalizacji. Obecnie realizowanych jest 20 zadań. W ciągu roku 58 zadań
inwestycyjnych i uważa, że nie jest to mało. 

Radna Barbara Gąsiorowska stwierdziła, że skoro tak dużo było zrobione w ubiegłym
roku to prosiła odpowiedzieć, ile zaciągnięto kredytów na realizację tych zadań. Jak
wynika ze sprawozdania wszystkie inwestycje są sfinansowane z kredytów. Sytuacja
naszej  Gminy jest  ciężka,  bo mamy prawie  9  mln.  zadłużenia  co stanowi  28% na
koniec 2018 roku. W roku bieżącym zaciągnęliśmy ponad 4 mln. kredytu co stanowi
na koniec 2019 roku około 13 mln. zł. chyba, że się zmniejszy. Zaciągnięty kredyt jest
zbyt  duży  a  inwestycje  głównie  są  finansowane  z  kredytów.  Czy  to  jest  dobra
prognoza, jeżeli gmina będzie się zadłużała. Podobna sytuacja jest w szpitalu też jest
zaciągnięty duży kredyt, nie ma płynności finansowej więc obawia się, że gmina też
może nie mieć płynności finansowej. 

Radna Iwona Lepa powiedziała, że jest bardziej optymistycznie nastawiona na to co
się dzieje, ponieważ pani radna, która była burmistrzem też nie realizowała inwestycje
z  uzyskanych  dochodów,  które  wpływały  z  podatków,  ponieważ  wszystko  było
robione z kredytów, pożyczek, gdzie w chwili obecnej je spłacamy. Mimo tak ciężkiej
sytuacji finansowej tak jak radna Gąsiorowska mówiła, że możemy utracić płynność
finansową  w  co  nie  wierzy  podziękowała  panu  Burmistrzowi,  pani  Skarbnik,  że
kontroluje budżet. Podziękowała za wykonanie kanalizacji,  za wykonanie dróg tam,
gdzie ich nie było, za to, że żyje nam się lepiej, czyściej, gdzie możemy pooddychać
świeżym  powietrzem,  za  to,  że  miasto  pięknieje,  za  to,  że  pan  Burmistrz  czyni
starania,  żeby  były  nowe  miejsca  pracy,  za  utworzenie  Żłobka  Samorządowego,
przedszkola. 

Radny Tadeusz  Jędryka  podziękował  p.  Burmistrzowi  za  wykonanie  kanalizacji  w
całej północno-zachodniej części miasta i za wszystkie wykonane drogi. 

Radna Barbara Gąsiorowska dodała, że każdy z burmistrzów w swojej kadencji coś
zrobił  dla  mieszkańców.  Jeśli  chodzi  o  zadłużenie,  które  zostawiłam  po  dwóch
kadencjach to było ok. 2 mln. zł. Natomiast obecne zadłużenie w okresie czterech lat
bardzo wzrosło a termin jego spłaty jest krótki. Stwierdziła, że nie wie, czy powinna
dziękować za wykonanie kanalizacji, ponieważ zwróciła się z pismem do Urzędu, że
chciałby mieć na swojej działce przyłącze kanalizacji, które nie zostało przyłączone.
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Również z prośbą zwróciła się do projektanta. Przykre jest tym bardziej gdy pojawiały
się głosy na ten temat, że nie wyraziłam zgody na przyłącze i musiał być zmieniony
plan projektu, dlatego też nie dziękuje. 

Radny Tadeusz Jędryka powiedział, że otrzymał informacje od projektanta, że radna
nie zgadza się na wykonanie przyłącza kanalizacji na swojej działce. W związku z tym
zostało wysłane pismo o wykonanie kanalizacji w pasie drogowym. 

Radny  Sebastian  Stolarek  odniósł  się  do  wypowiedzi  radnej  Iwony  Lepa,  która
dziękuje za miejsca pracy. Pan Burmistrz po wyborze na pierwszą kadencję obiecywał
nowe miejsca pracy, że będą to firmy, które będą zatrudniać. Na dzień dzisiejszy my
nie  dajemy  nowych  miejsc  pracy,  nie  produkujemy  niczego  tylko  zatrudniamy  w
naszych  jednostkach  budżetowych.  W  związku  z  tym  nie  mylmy  pojęć,  bo
stworzyliśmy miejsca pracy, my stworzyliśmy miejsca po to, żeby nasze dzieci mogły
bezpiecznie się rozwijać i mieć opiekę a do tego są potrzebne te miejsca pracy. Jeżeli
tak tworzymy miejsca pracy po to, żeby dać zatrudnienie naszym mieszkańcom to nie
o to chodzi. Jeżeli p. Burmistrz powie, że wróciła jednostka, która dała zatrudnienie
dla 100 osób jest jak najbardziej za lub powstanie fabryka, która zatrudni kolejne 50
czy więcej osób będzie to zasługa p. Burmistrza jest za. Natomiast nie jeżeli tworzymy
miejsca pracy w Urzędzie, placówkach oświatowych, to placówki oświatowe są dla
naszych dzieci a nie dla pracowników.

Przewodniczący Rady prosił o merytoryczne wypowiedzi.

Radna Iwona Lepa powiedziała, że każdy z burmistrzów robił coś w danym okresie na
miarę potrzeb i nie wie, czy każdy robił coś ponadto. Nie przypomina sobie, że pani
coś  robiła  ponadto.  Podziękowała  za  wykonanie  wiele  inwestycji,  za  to  co  jest
faktycznie  zrobione.  Nie  mamy  wielkiego  przemysłu,  ale  jak  chcemy  zrobić  coś
więcej,  to  korzystamy  z  pożyczek  i  kredytów  po  to  są,  żeby  z  nich  skorzystać.
Podziękowała  panu  Burmistrzowi  w  imieniu  swoim  i  swoich  wyborców,
mieszkańców.

Radna Monika Olborska podziękowała  panu Burmistrzowi za  utworzenie  funduszu
sołeckiego który umożliwia realizację ważnych przedsięwzięć na terenie sołectwa. W
ramach którego dokonano wymiany lamp oświetleniowych, przeprowadzono remonty
świetlic, wykonano nowe nawierzchnie dróg.

Radny Konrad Grzegorek podziękował p. Burmistrzowi za wykonanie kanalizacji w
ul. 1 Maja.

Przewodniczący Rady nawiązał do wypowiedzi radnej Olborskiej, która powiedziała,
że infrastruktura na terenach wiejskich się na pewno poprawiła. Natomiast ma prośbę,
bo trzeba mieć trochę honoru przestać już opowiadać stare historie, z historii należy

10



wyciągać wnioski. Jesteśmy kolejną kadencję wyborcy powierzyli nam kolejne pięć
lat.  Przestańmy opowiadać dawne dowcipy. Skupy się na tym co powiedział  radny
Stolarek,  że  nam  jest  potrzebny  zakład  pracy,  żeby  podnieść  się  wyżej.  Należy
popatrzeć  na  gminy  ościenne  np.  gmina  Mogielnica.  Na  nas  kończą  się  grupy
producenckie,  droga wojewódzka to są problemy, które należy rozwiązać. Jesteśmy
mieszkańcom bardzo wdzięczni za to, że dali nam kolejne pięć lat i jestem pewien, że
przy zaangażowaniu rady i możliwościom burmistrza zrealizujemy nasze plany. I tak
jak powiedziała pani dr. Zaraś wiele zadań dla mieszkańców udało się zrobić.  

Pan Burmistrz odniósł się do wypowiedzi radnego Stolarka, że tworzymy instytucje
dla dzieci i tak też to czynimy. Nie dla swoich, nie dla pracy jakiś wybranych osób
tylko przede wszystkim dla dzieci. I tak zaczęliśmy od liceum, które prowadzimy tak
było  z  utworzeniem  drugiej  szkoły  podstawowej  to  dla  nas  duże  wyzwanie  i
utworzeniem  Żłobka  Samorządowego  czy  Domu  Kultury.  Mamy  rozbudowane
przedszkole. Jeśli chodzi o pozyskiwanie środków pozyskujemy dużo z Ministerstwa
Sportu,  Ministerstwa  Sprawiedliwości  od  Wojewody,  Ministerstwa  Gospodarki
Wodnej  i  wielu  innych  źródeł.  Jeśli  chodzi  o  dofinansowania,  nie  wie,  dlaczego
zasługujemy na takie traktowanie do budowy drogi we wsi Bieliny otrzymujemy tylko
kwotę 50 tys. zł. za które też dziękuje. Natomiast przejmując obowiązki Burmistrza
zapoznał  się  ze  stopniem  pozyskiwania  środków,  które  podawała  prasa  i  na
wymienionych  30  gmin  byłego  województwa  radomskiego  nasza  gmina  w
pozyskiwaniu środków była na miejscu trzecim od końca. Jeśli chodzi o zadłużenie
gminy  było  przedstawiane  na  jednej  z  ostatnich  sesji.  Gmina,  aby  aplikować
jakiekolwiek  wnioski  i  wykonać  dane  przedsięwzięcie  musi  wykonać  projekt
zwłaszcza przy wykonaniu kanalizacji, gdzie taki projekt wykonuje się w ciągu dwóch
a nawet trzech lat. Jeżeli nie ma odpowiedniego dofinansowania korzystamy z formy
obligacji.  Pan  Burmistrz  zwrócił  się  do  radnej  Gąsiorowskiej  na  temat  działań
przyłącza kanalizacji. Prosił o przeanalizowanie pism jakie składała z kim prowadziła
rozmowy  a  potem  zabierać  głos  w  sprawie.  Dla  nas  szybszą  inwestycją  było
przeprowadzenie kanalizacji przez pani działkę i wie pani jak się pani zachowywała.
Nie wie co ma oznaczać ponadto, jeżeli pani wie to z chęcią przyjmie do wiadomości i
do końca kadencji uda się coś zrobić ponadto. Jeśli chodzi o powstanie zakładów nie
można pewnych rzeczy zrobić nie zmieniając planu zagospodarowania przestrzennego.
Większość  radnych  posiada  takie  informacje  i  jesteśmy  na  bieżąco  z  firmą,  która
przeprowadza  studium  i  zmiany  w  planie  zagospodarowania  przestrzennego.  Jeśli
chodzi  o  zagospodarowanie  terenu  wojskowego  są  prowadzone  uzgodnienia  z
wieloma instytucjami i nie możemy dokonać zmian w krótkim terminie. Prosił o czas i
myśli, że jesteśmy na dobrej drodze i wielu mieszkańców będzie zadowolonych.

Przewodniczący Rady przypomniał, że kwestie finansowe nadzoruje Regionalna Izba
Obrachunkowa.  W raporcie  jest  napisane,  ile  wynosi  dług na koniec  2018 roku to
kwota 8 762 315,87zł. to współczynnik 3,06%, natomiast możliwości gminy są liczone
na poziomie 8,41%. Nie rozpowiadajmy i nie siejmy niepokoju, nie kłammy ludzi, nie
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mówmy, że nie mamy możliwości finansowych. Proponuję edukację trochę na innym
poziomie.  

Przewodniczący Rady ogłosił 15 minut przerwy. Po przerwie wznowiono obrady.

PKT 12 a
Przewodniczący  Rady  przypomniał,  że  przebieg  obrad  Rady  Miejskiej  w  Nowym
Mieście nad Pilicą jest utrwalony i transmitowany za pomocą urządzeń rejestrujących
obraz i dźwięk, co jest realizacją obowiązku wynikającego z art. 20 ust. 1b ustawy 
o  samorządzie  gminnym.  Transmisja  obrad  jest  dostępna  na  stronie  internetowej
urzędu  natomiast  nagrania  z  sesji  zamieszczone  będą  na  stronie  internetowej
www.nowemiasto.pl

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał projekt uchwały 
w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 
z wykonania budżetu Gminy za 2018 rok.
Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi lub pytania do projektu uchwały.
Głos  zabrała  radna  Barbara  Gąsiorowska,  która  ustosunkowała  się  do  wypowiedzi
Przewodniczącego Rady, że bardzo nieładnie jest z pana strony, który ciągle powtarza,
że powinnam czytać ze zrozumieniem wynika z tego tak jak bym nie umiała czytać.
Dodała,  że ma już swoje lata a Przewodniczący Rady ciągle zwraca uwagę żebym
nauczyła się czytać. Odnośnie sprawozdania łączna kwota długu na koniec 2018 roku
wyniosła  8 762 315,87zł.  zachowany  został  dopuszczalny  limit  obciążenia  budżetu
spłatami zadłużenia 3,31%. Wskaźnik po tym długu 28,11% wykonanych dochodów.
Wskaźnik 3,31% to nie jest kwota zadłużenia to jest spłata zadłużenia długu w danym
roku.  
Przystąpiono  do  głosowania.  W  głosowaniu  10  za  na  stan  obecnych  na  sali  13
radnych,  przeciw  –  1,  wstrzymało  się  –  2.  Uchwalono  uchwałę  Nr  IX/68/2019  w
przedmiotowej sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik
nr 11/ do niniejszego protokołu. 

PKT 12 b
Przewodniczący Rady Miejskiej  –  p.  Tomasz  Pietrucha odczytał  zebranym projekt
uchwały w sprawie udzielenia  Burmistrzowi Miasta  i  Gminy absolutorium z tytułu
wykonania budżetu Gminy za rok 2018. 
Przewodniczący Rady zapytał,  czy są uwagi  lub pytania  do projektu uchwały.  Nie
zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 10 za na stan obecnych na sali
13 radnych, przeciw – 2, wstrzymało się – 1. Uchwalono uchwałę Nr IX/69/2019 
w  przedmiotowej  sprawie.  Uchwała  wraz  z  imiennym  głosowaniem  stanowi
/załącznik nr 12/ do niniejszego protokołu. 
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Przewodniczący Rady pogratulował p. Burmistrzowi. Na sali rozległy się oklaski.
Pan  Burmistrz  podziękował  za  udzielenie  absolutorium,  wszystkim  radnym,  za
wsparcie  tym,  którzy  działają  w  stowarzyszeniu  ,,Aktywni  dla  Nowego  Miasta”
szczególnie 
p.  Lepa,  p.  Jędryce,  pani  dr.  Zaraś  oraz  współpracownikom,  którzy  przykładają
starania, aby dbać nad realizacją naszych wizji. Podziękował p. Sekretarz, p. Skarbnik.

PKT 12 c
Przewodniczący Rady Miejskiej  –  p.  Tomasz  Pietrucha odczytał  zebranym projekt
uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok. 
Przewodniczący Rady zapytał,  czy są uwagi  lub pytania  do projektu uchwały.  Nie
zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 11 za na stan obecnych na sali
13 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 2. Uchwalono uchwałę Nr IX/70/2019 
w  przedmiotowej  sprawie.  Uchwała  wraz  z  imiennym  głosowaniem
stanowi /załącznik nr 13/ do niniejszego protokołu. 

PKT 12 d
Przewodniczący Rady Miejskiej  –  p.  Tomasz  Pietrucha odczytał  zebranym projekt
uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto
nad Pilicą na lata 2019-2023. 
Przewodniczący Rady zapytał,  czy są uwagi  lub pytania  do projektu uchwały.  Nie
zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 12 za na stan obecnych na sali
13 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. Uchwalono uchwałę Nr IX/71/2019 
w  przedmiotowej  sprawie.  Uchwała  wraz  z  imiennym  głosowaniem
stanowi /załącznik nr 14/ do niniejszego protokołu. 

PKT 12 e
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – p. Elżbieta Zaraś odczytała zebranym projekt 
uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 
przyznania nieodpłatnie pomocy w formie świadczenia pieniężnego w postaci zasiłku 
celowego na zakup lub żywności dla osób i rodzin objętych wieloletnim rządowym 
programem ,,Posiłek w szkole i w domu,, na lata 2019-2023.
Wiceprzewodnicząca Rady zapytała, czy są uwagi lub pytania do projektu uchwały.
Nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 12 za na stan obecnych na
sali 13 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. Uchwalono uchwałę Nr IX/72/2019 
w  przedmiotowej  sprawie.  Uchwała  wraz  z  imiennym  głosowaniem
stanowi /załącznik nr 15/ do niniejszego protokołu. 

PKT 12 f
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Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – p. Elżbieta Zaraś odczytała zebranym projekt 
uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków poniesionych za świadczenia 
z pomocy społecznej w formie posiłku, świadczenia rzeczowego w postaci produktów 
żywnościowych dla osób i rodzin objętych wieloletnim rządowym 
programem ,,Posiłek w szkole i w domu,, na lata 2019-2023. 
Wiceprzewodnicząca Rady zapytała, czy są uwagi lub pytania do projektu uchwały.
Nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 13 za na stan obecnych na
sali 13 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr IX/73/2019 
w  przedmiotowej  sprawie.  Uchwała  wraz  z  imiennym  głosowaniem
stanowi /załącznik nr 16/ do niniejszego protokołu. 

PKT 12 g
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – p. Elżbieta Zaraś odczytała zebranym projekt 
uchwały w sprawie ustalenia opłat za pobyt dzieci i wyżywienie w Żłobku 
Samorządowym prowadzonym przez Gminę Nowe Miasto nad Pilicą.
Wiceprzewodnicząca Rady zapytała, czy są uwagi lub pytania do projektu uchwały.
Nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 13 za na stan obecnych na
sali 13 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr IX/74/2019 
w  przedmiotowej  sprawie.  Uchwała  wraz  z  imiennym  głosowaniem
stanowi /załącznik nr 17/ do niniejszego protokołu.
 

PKT 13
Radny Mirosław Bors zapytał w sprawie dopłat rolniczych na niekorzystne warunki
gospodarowania dla sołectw z naszej gminy wyłączonych z możliwości ubiegania się
o płatności. 
Sołtys wsi Żdżarki Małgorzata Woźniak zapytała w sprawie przedłożonego wniosku
Wspólnoty  Gruntowej  Żdżarki  z  dn.  06.03.2019  r.  o  udzielenie  Burmistrzowi
pozwolenia  na  przejęcie  w  dzierżawę  gruntów  należących  do  wspólnoty  oraz
dofinansowania projektu z funduszu Urzędu Marszałkowskiego.
Pan  Burmistrz  powiedział,  że  na  ostatnim  posiedzeniu  komisji  były  przekazane
pytania. Radny Sebastian Stolarek spytał, czy zostały zgłoszone szkody po wypadku
który miał miejsce przy rondzie ,,Wojska Polskiego”. Pismo zostało wystosowane do
Policji. W tej sprawie jest prowadzone postępowanie przygotowawcze.
Prośba radnego Tadeusza Jędryki o naprawę uszkodzonych znaków drogowych w tej
sprawie wydane zostało plecenie pracownikom, aby znaki zostały uporządkowane.
Jeśli chodzi o dopłaty rolnicze dla sołectw z naszej gminy wyłączonych z możliwości
ubiegania się o płatności z odpowiedzią nadesłaną Ministerstwa Rolnictwa i Rozwoju
Wsi radni zapoznają się na następnej sesji.   
Natomiast w sprawie przedłożonego wniosku Wspólnoty Gruntowej Żdżarki projekt
jest w realizacji o szczegóły dopyta pracownika merytorycznego. 
Następnie  p.  Burmistrz  poinformował,  że  w  ramach  kampanii  informacyjnej
zainagurowanej  24  czerwca  na  terenie  województwa  mazowieckiego  jeżdżą
oznakowane busy w których będzie można się zapoznać ze szczegółami zmian 
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w programie Rodzina 500+. Najważniejszą z nich jest przysługiwanie świadczenia już
na  pierwsze  dziecko  w  rodzinie.  Prosił  o  powiadomienie  mieszkańców  o  akcji
informacyjnej na temat tego programu.

PKT 14
Głos  zabrała  radna  Iwona  Lepa  w związku  z  tym,  że  była  dyskusja  o  utworzeniu
miejsc  pracy  na  naszym  terenie  stwierdziła,  że  dobrze,  że  są  takie  dyskusje.
Podziękowała  za  wypowiedzi  p.  Przewodniczącego  Rady,  p.  Burmistrza  o  zmianie
planu  zagospodarowania  przestrzennego.  Podziękowała  wszystkim  radnym,  którzy
głosują za zmianą tego planu. Ubolewa nad tym, że niektórzy radni nie głosują lub się
wstrzymują,  albo  głosują  przeciw  tak  było  np.  w  sprawie  terenów,  które  chce
wykorzystać Jednostka Wojskowa. Aby cokolwiek tam zrobić to musi być zmieniony
plan  zagospodarowania  przestrzennego  i  może  doczekamy  się,  że  będą  tam
zatrudnione osoby. 

Przewodniczący  Rady  prosił  radną  Barbarę  Gąsiorowską  o  prześledzenie
korespondencji  dotyczącej  kanalizacji.  Dodał,  że  w  zakłopotanie  wprowadziła  go
inicjatywa  klubu  radnych  ,,Niezależni”  jeśli  chodzi  o  projekt  uchwały  w  sprawie
udzielenia  bonifikaty  z  wieczystego  użytkowania  na  własność.  Wsłuchując  się  w
dyskusję  p.  Burmistrz  podjął  inicjatywę,  że  udzieli  tej  bonifikaty  większej  jak
proponował klub, pod którą pani radna się  podpisała. W głosowaniu nad uchwałą pani
radna głosuje przeciw. Stwierdził, że pogubił się w tym wszystkim, ale najwyraźniej
tak  musi  być.  Prosił  radną  Gąsiorowską  o  udostępnienie  formalnie  adresu  e  -
mailowego, aby mogły być przesyłane materiały. 

PKT 15
Porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pietrucha
zamknął o godz.  13.30 obrady sesji  Rady Miejskiej  w Nowym Mieście nad Pilicą.
Szczegółowy  przebieg  obrad  zarejestrowany  jest  na  nośniku  cyfrowym  
i stanowi integralną część protokołu. 

Protokołowała        Przewodniczył 
                                                                                    Przewodniczący Rady Miejskiej
 Marzena Białas                                                                mgr Tomasz Pietrucha
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GŁOSOWAŁO: 10

głosowało ZA: 10

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0

LP.

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 25 czerwca 2019r.

Stolarek Sebastian nie głosował

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej

1. Głosowanie nad zmianą proponowanego porządku obrad sesji

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Dziurowicz Dariusz nie głosował

Nazwisko i Imię jak głosował

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

głosował ZA

Fandrych Mariusz nie głosował

Gąsiorowska Barbara nie głosował

Grzegorek Konrad        

Olborska Monika                   głosował ZA

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Kącka Karolina nie głosował

głosował ZA

Lepa Iwona głosował ZA



GŁOSOWAŁO: 10

głosowało ZA: 10

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0

LP.

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

Gąsiorowska Barbara nie głosował

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Stolarek Sebastian nie głosował

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA

2. Głosowanie nad przyjęciem protokołów z poprzedniej sesji

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Kącka Karolina nie głosował

Lepa Iwona głosował ZA

Olborska Monika                   głosował ZA

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 25 czerwca 2019r.

Bors Mirosław głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Nazwisko i Imię jak głosował

nie głosowałFandrych Mariusz

nie głosowałDziurowicz Dariusz

Zaraś Elżbieta               głosował ZA



GŁOSOWAŁO: 12

głosowało ZA: 9

głosowało PRZECIW: 1

WSTRZYMAŁO się: 2

LP.

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

Solarek Sylwester                   WSTRZYMAŁ się

Stolarek Sebastian WSTRZYMAŁ się

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Kącka Karolina nie głosował

Lepa Iwona głosował ZA

Fandrych Mariusz nie głosował

Gąsiorowska Barbara głosował PRZECIW

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Dziurowicz Dariusz nie głosował

Olborska Monika                   głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 25 czerwca 2019r.

3. Głosowanie w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą wotum zaufania

Nazwisko i Imię jak głosował



GŁOSOWAŁO: 13

głosowało ZA: 10

głosowało PRZECIW: 1

WSTRZYMAŁO się: 2

LP.

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

Lepa Iwona głosował ZA

Olborska Monika                   głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 25 czerwca 2019r.

Solarek Sylwester                   WSTRZYMAŁ się

Stolarek Sebastian głosował PRZECIW

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA

Kącka Karolina głosował ZA

Dziurowicz Dariusz nie głosował

Fandrych Mariusz nie głosował

Gąsiorowska Barbara WSTRZYMAŁ się

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Nazwisko i Imię jak głosował

4. Głosowanie – uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za 

2018 rok



GŁOSOWAŁO: 13

głosowało ZA: 10

głosowało PRZECIW: 2

WSTRZYMAŁO się: 1

LP.

1

2

3

4

5

6

7

8

9
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11
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13

14

15

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 25 czerwca 2019r.

5. Głosowanie – uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i 

Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy za rok 2018

Nazwisko i Imię jak głosował

Olborska Monika                   głosował ZA

Solarek Sylwester                   WSTRZYMAŁ się

Stolarek Sebastian głosował PRZECIW

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA

Gąsiorowska Barbara głosował PRZECIW

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Kącka Karolina głosował ZA

Lepa Iwona głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Dziurowicz Dariusz nie głosował

Fandrych Mariusz nie głosował



GŁOSOWAŁO: 13

głosowało ZA: 11

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 2

LP.
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8

9
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13

14

15

Stolarek Sebastian głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Kącka Karolina głosował ZA

Lepa Iwona głosował ZA

Olborska Monika                   głosował ZA

Solarek Sylwester                   WSTRZYMAŁ się

Bors Mirosław głosował ZA

Dziurowicz Dariusz nie głosował

Fandrych Mariusz nie głosował

Gąsiorowska Barbara WSTRZYMAŁ się

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 25 czerwca 2019r.

6. Głosowanie – uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 

2019 rok.

Nazwisko i Imię jak głosował

głosował ZAZaraś Elżbieta               

głosował ZAPietrucha Tomasz   



GŁOSOWAŁO: 13

głosowało ZA: 12

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 1

LP.
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3

4

5

6

7

8

9

10
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12

13

14

15

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA

Kącka Karolina głosował ZA

Lepa Iwona głosował ZA

Olborska Monika                   głosował ZA

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Stolarek Sebastian głosował ZA

Dziurowicz Dariusz nie głosował

Fandrych Mariusz nie głosował

Gąsiorowska Barbara WSTRZYMAŁ się

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 25 czerwca 2019r.

7. Głosowanie – uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2019-2032.

Nazwisko i Imię jak głosował



GŁOSOWAŁO: 13

głosowało ZA: 12

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 1

LP.

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

Olborska Monika                   głosował ZA

Solarek Sylwester                   WSTRZYMAŁ się

Stolarek Sebastian głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej głosował ZA

Gąsiorowska Barbara głosował ZA

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Kącka Karolina głosował ZA

Lepa Iwona głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Dziurowicz Dariusz nie głosował

Fandrych Mariusz nie głosował

8. Głosowanie – uchwała w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy 

w formie świadczenia pieniężnego w postaci zasiłku celowego na 

zakup lub żywności dla osób i rodzin objętych wieloletnim rządowym 

Nazwisko i Imię jak głosował

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 25 czerwca 2019r.



GŁOSOWAŁO: 13
głosowało ZA: 13

głosowało PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO się: 0

LP.
1
2
3
4
5
6
7
8
9

10
11
12
13
14
15

Stolarek Sebastian głosował ZA
Tulin Andrzej głosował ZA
Zając Andrzej głosował ZA

Jędryka Tadeusz  głosował ZA
Kącka Karolina głosował ZA
Lepa Iwona głosował ZA
Olborska Monika                   głosował ZA
Solarek Sylwester                   głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA
Dziurowicz Dariusz nie głosował
Fandrych Mariusz nie głosował
Gąsiorowska Barbara głosował ZA
Grzegorek Konrad        głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA
Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 25 czerwca 2019r.

9. Głosowanie – uchwała w sprawie określenia zasad zwrotu 
wydatków poniesionych za świadczenia z pomocy społecznej w 
formie posiłku, świadczenia rzeczowego w postaci produktów 
żywnościowych dla osób i rodzin objętych wieloletnim rządowym 

Nazwisko i Imię jak głosował



GŁOSOWAŁO: 13
głosowało ZA: 13

głosowało PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO się: 0

LP.
1
2
3
4
5
6
7
8
9

10
11
12
13
14
15

Zaraś Elżbieta               głosował ZA
Bors Mirosław głosował ZA

Kącka Karolina głosował ZA
Lepa Iwona głosował ZA
Olborska Monika                   

Tulin Andrzej głosował ZA
Zając Andrzej głosował ZA

głosował ZA
Solarek Sylwester                   głosował ZA
Stolarek Sebastian głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 25 czerwca 2019r.

10. Głosowanie – uchwała w sprawie ustalenia opłat za pobyt dzieci i 
wyżywienie w Żłobku Samorządowym prowadzonym przez Gminę 
Nowe Miasto nad Pilicą.

Nazwisko i Imię jak głosował

Dziurowicz Dariusz nie głosował
Fandrych Mariusz nie głosował
Gąsiorowska Barbara głosował ZA
Grzegorek Konrad        głosował ZA
Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA


